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       Kołobrzeg, dnia 1 grudnia 2021 r. 
 
BRM.0002.44.2021.K 

Protokół Nr 44/2021 
 

z XLIV sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 1 grudnia 2021 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczący Rady. Obrady rozpoczęto 1 grudnia 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 17:40 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537), w związku z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 

marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 z późn.zm.). Mieszkańcy w ogłoszeniu 

podpisanym przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie 

zdalnym, jak również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta 

Kołobrzeg. W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe 

skrzydło budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością 

zdalnego uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 
3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 
zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 
2022 r., 

2) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego, 
3) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wypłacania diet radnym 

Rady Miasta i Przewodniczącym Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych, 

5) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 
6) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2021 – 2044. 
4. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 
1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2022 r., 
2) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043, 
3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, 
4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2043, 
5) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu, 
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6) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 
postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 

7) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek 
wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  
i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez 
Komisję Budżetowo – Gospodarczą, 

8) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 
9) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 
10) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 
11) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 
5. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 
2) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 
Uzdrowisko Wschód dla działek nr 22 i 128 położonych w obrębie 5. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył XLIV sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 43/2021 z XLIII sesji, która odbyła się w dniu 22 listopada 2021 r. był wyłożony 

do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do 

ww. protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Zbigniew Malinowski 
12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Piotr Rzepka 
15. Karolina Szarłata – Woźniak 
16. Agnieszka Trafas 
17. Danuta Wilk 
18. Jacek Woźniak 
19. Dariusz Zawadzki 
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20. Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady powitał: 
Radnych Rady Miasta 
Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 
Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 
Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  
Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w zdalnych obradach sesji uczestniczy 21 radnych. Jest 
to wymagane quorum, by obrady były ważne.  

Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali: zawiadomienie o zwołaniu sesji, 
porządek obrad, projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad XLIV sesji.   
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad porządkiem obrad. 
 
Wnioski formalne o zmianę porządku obrad sesji złożyli: 
1. Pani Prezydent Miasta zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na 

wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu 

warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych. Pani Prezydent zaproponowała, 

aby ten projekt uchwały ująć w punkcie 5 jako podpunkt 3 porządku obrad. 

2.  Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady złożył wniosek o zmianę porządku 
obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odmowy 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu naruszenia ustawowego zakazu 
łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem 
mienia komunalnego gminy. Ten projekt uchwały Przewodniczący zaproponował ująć  
w punkcie 5 jako podpunkt 4 porządku obrad. 
 

Pan radny Jacek Woźniak zawnioskował, aby Przewodniczący Rady wycofał projekt uchwały 
w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu naruszenia 
ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej  
z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, ponieważ w tej sprawie nie było 
przeprowadzone postępowanie wyjaśniające. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił informacje w tej sprawie. 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczy 
Rady zarządził głosowania nad dwoma wnioskami o zmianę porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez 
Panią Prezydent Miasta o zmianę porządku obrad: wprowadzenie do porządku obrad 
uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 
Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów 
Działkowych. Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 5 jako 
podpunkt 3 porządku obrad: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (18) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Bejnarowicz, Piotr Rzepka 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartosz Bieńkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju 
Rodzinnych Ogrodów Działkowych. Ten projekt uchwały został ujęty w punkcie 5 jako 
podpunkt 3. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad: 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego z powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu 
radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego 
gminy. Ten projekt uchwały Przewodniczący zaproponował ująć w punkcie 5 jako  
podpunkt 4. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Maciej Bejnarowicz, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Renata Brączyk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Bieńkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu 

naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem 
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działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy. Ten projekt 

uchwały został ujęty w punkcie 5 jako podpunkt 4 porządku obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach przyjętych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 
3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 
zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 
2022 r., 

2) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego, 
3) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wypłacania diet radnym 

Rady Miasta i Przewodniczącym Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych, 

5) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 
6) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2021 – 2044. 
4. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 
1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2022 r., 
2) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043, 
3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, 
4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2043, 
5) przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej o projekcie budżetu, 
6) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej, 
7) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek 

wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  
i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez 
Komisję Budżetowo – Gospodarczą, 

8) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 
9) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 
10) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 
11) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 
5. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg, 
2) w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 
Uzdrowisko Wschód dla działek nr 22 i 128 położonych w obrębie 5, 

3) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju 
Rodzinnych Ogrodów Działkowych, 

4) w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu 
naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem 
działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
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8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta Sprawozdanie Prezydenta Miasta  
z wykonania uchwał Rady oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. 
 
Prezydent Miasta Pani Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z informacją o 

przetargach stanowi załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Kierownik Biura Zamówień Publicznych 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął 
dyskusję nad tym punktem porządku obrad. Dyskusja została utrwalona  

i zarejestrowana na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto została nagrana na 
nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji w Kołobrzegu na 2022 r. 
 
Prezydent Miasta – Pani Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za projektem 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
za projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

Brak chętnych do dyskusji.  
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Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych zostały 
utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 
stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2022 r. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIV/636/21 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 
zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu na 2022 r. 
 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 
Budżetu Obywatelskiego 
 
Prezydent Miasta Pani Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek.  

2.  Komisja Prawa. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 
Barwinek – Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały, 
ponieważ brał udział w pracach nad tym projektem.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały i poprze go w głosowaniu. 
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W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Artur Dąbkowski 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Artur Dąbkowski, który zgłosił poprawkę do projektu uchwały o treści: 

„W § 29 wykreślić pkt 1” 
 Pani radna Danuta Wilk opowiedziała się za pozostawieniem numeru PESEL  
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Wiesław Parus 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Budżetu Obywatelskiego i Partycypacji 

Społecznej 
 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. 

Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz 
dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. 

Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad poprawką zgłoszoną 

do projektu uchwały przez Pana radnego Artura Dąbkowskiego o treści: „W § 29 wykreślić 

pkt 1” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

PRZECIW (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki Pana 

radnego Artura Dąbkowskiego. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały Prezydent Miasta  

w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 
Malinowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Dariusz Zawadzki 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIV/637/21 w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego. 
 
Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg 
 
Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił Radzie projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że Klub przy tym projekcie uchwały 
wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
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Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIV/638/21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
zasad wypłacania diet radnym Rady Miasta i Przewodniczącym Zarządów Osiedli oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który poinformował, że zmiana uchwały 
jest wynikiem wejścia w życie z dniem 1 listopada 2021 r. ustawy z dnia 17 września 2021 r. 
o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe 
oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2021 r. poz. 1834), która w art. 2 zmieniła ustawę 
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372) w zakresie 
art. 25 ust.6, który otrzymał brzmienie: 

„6. Wysokość diet przysługujących radnemu nie może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 
2,4-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących 
kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 
1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie 
niektórych ustaw (Dz.U. z 2020 r. poz.1658).”. 

Zmiana ustawy o samorządzie gminnym w brzmieniu nadanym przez ustawę z dnia 
17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze 
stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, ma zastosowanie do ustalania 
wysokości wynagrodzeń, diet, i uposażeń należnych od dnia 1 sierpnia 2021 r. (art.18). 

Zgodnie z §3 pkt 2 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 27 października 2021 r. w sprawie 
maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu gminy (Dz.U. z 2021 r. poz.1974), 
radnemu Miasta Kołobrzeg w ciągu miesiąca będzie przysługiwała dieta w wysokości do 
75% maksymalnej wysokości diety w gminach od 15 tys. do 100 tys. mieszkańców. 

Do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady zgłosił autopoprawkę o treści: 
W § 1 pkt 2 otrzymuje brzmienie: 
„2) w § 1: 
    a) ust.1 otrzymuje brzmienie: 

„1. Podstawą ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Rady Miasta jest 
kwota stanowiąca 75% 2,4-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej 
dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe.”, 

b) w ust. 2 pkt 3 otrzymuje brzmienie: 

„3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji - 83 %;”, 

c) w ust.2 po pkt 4 dodaje się pkt 4a w brzmieniu: 

„4a) radni będący członkami Komisji Rewizyjnej - 80%;”, 

d) w ust.2 pkt 5 otrzymuje brzmienie: 

„5) radni niewymienieni w pkt 1-4a - 75%.”, 

e) skreśla się ust.3.”. 
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Zmiany polegają na wprowadzeniu nowego brzmienia pkt 3 w § 1 ust.2 poprzez określenie 
diety Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na poziomie diety przysługującej 
Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej oraz skreśleniu ust.3 w § 1. Autopoprawki zostały 
przyjęte przez Komisję Prawa na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2021 r. 

Projekt uchwały uwzględniający powyższe poprawki został przesłany do radnych  

24 listopada 2021 r.  

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i autopoprawki zgłoszonej przez Przewodniczącego Rady. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski – Członek Klubu, który poinformował, że przy tym projekcie uchwały 
każdy z Członków Klubu będzie głosował indywidualnie. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie. 
  

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad autopoprawką 
Przewodniczącego Rady o treści: 
W § 1 pkt 2 otrzymuje brzmienie: 
„2) w § 1: 
    a) ust.1 otrzymuje brzmienie: 

„1. Podstawą ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Rady Miasta jest 
kwota stanowiąca 75% 2,4-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej 
dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe.”, 

b) w ust. 2 pkt 3 otrzymuje brzmienie: 

„3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji - 83 %;”, 

c) w ust.2 po pkt 4 dodaje się pkt 4a w brzmieniu: 

„4a) radni będący członkami Komisji Rewizyjnej - 80%;”, 

d) w ust.2 pkt 5 otrzymuje brzmienie: 

„5) radni niewymienieni w pkt 1-4a - 75%.”, 

e) skreśla się ust.3.”.  
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę.  
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie określenia zasad wypłacania diet radnym Rady Miasta  
i Przewodniczącym Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów podróży służbowych wraz  
z przyjętą autopoprawką: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (2) 
Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Maciej Bejnarowicz 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIV/639/21 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wypłacania diet 
radnym Rady Miasta i Przewodniczącym Zarządów Osiedli oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych. 
 
Punkt  3 podpunkt  5 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 
głosu przy tym projekcie uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie. 
  

W dyskusji według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 
 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusje 
nad tym punktem porządku obrad.  

Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów Radnych oraz 
dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. 

Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz 
Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 
Izabela Zielińska 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIV/640/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
2021 r. 
 
Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   
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Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 
głosu przy tym projekcie uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował według własnego uznania. 
  

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (14) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 
Izabela Zielińska 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Dąbkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XLIV/641/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 
 
Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w obradach.  
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady.  
 
Punkt 4 - Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok i Wieloletnia Prognoza 
Finansowa Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 
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Punkt 4 podpunkt 1 - przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 
 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt budżetu Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2022 rok.  

 

Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta omówiła szczegółowo projekt budżetu na rok 2022 

pod względem merytorycznym. 

Projekt budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na rok 2022 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043, 
 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 

 

Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta omówiła szczegółowo projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043.pod względem 

merytorycznym. 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  
o projekcie budżetu 
 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy  

w Koszalinie pismem z dnia 23 listopada 2021 r. przesłała Uchwałę  

Nr LXXIII.322.Z.2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2022 rok oraz Uchwałę Nr LXXIII.324.Z.2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie 

wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok. Powyższe uchwały zostały 

przedstawione Radzie przez Pana radnego Kamila Barwinka – Wiceprzewodniczącego 

Rady. Obie opinie zawarte w ww. uchwałach były pozytywne i stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 - przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2043 
 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem z 

dnia 25 listopada 2020 r. przesłała Uchwałę Nr LXXIII.323.Z.2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie 

wydania opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. Uchwałę przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Wiceprzewodniczący Rady. Opinia Składu Orzekającego RIO była pozytywna i stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Punkt 4 podpunkt 5 - przedstawienie opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej o 

projekcie budżetu 

 

W imieniu Komisji Budżetowo – Gospodarczej opinię o projekcie budżetu Gminy Miasto 

Kołobrzeg na rok 2022 przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  

Przewodnicząca Komisji przedstawiła także opinię o projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 

Przewodnicząca Komisji Budżetowo – Gospodarczej poinformowała, że pozostałe Komisje 

Rady Miasta: 

1) Komunalna,  

2) Uzdrowiskowa,  

3) Oświaty i Kultury,  

4) Społeczna,  

5) Sportu i Turystyki,  

6) Morska 

Pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu na 2022 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 – 2043. 

 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt  4 podpunkt  6 - przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z brakiem zmian postulowanych w opinii 

Komisji Budżetowo – Gospodarczej, ten podpunkt 6 porządku obrad stał się 

bezprzedmiotowy.  

 

Punkt 4 podpunkt 7 - przedstawienie proponowanych do projektu budżetu 

autopoprawek wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  

i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję 

Budżetowo – Gospodarczą 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z brakiem autopoprawek Prezydent 

Miasta do projektu budżetu na 2022 r. powyższy podpunkt 7 porządku obrad stał się 

bezprzedmiotowy. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 - przedstawienie opinii Klubów Radnych 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Klubów Radnych: 

1.  „Kołobrzescy Razem”;  
2. „Nowy Kołobrzeg”;  
3. „Prawo i Sprawiedliwość”;  

4. „Radni Niezależni”,  
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aby w tym punkcie przedstawili opinie Klubów Radnych do projektu uchwały  
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok oraz do 
projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 
 

1. W imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” opinię Klubu przedstawił Pan radny 
Wiesław Parus – Przewodniczący Klubu. „Pani Prezydent, Panie Przewodniczący, 
Panie i Panowie Radni, Szanowni Mieszkańcy Gminy Miasta Kołobrzeg. O polityce 
socjalnej na rok 2022 bardzo wiele mówiła dla naszych mieszkańców Pani Prezydent 
Miasta Anna Mieczkowska. Jedno jest pewne, ta polityka będzie kontynuowana  
w roku 2022, są na to środki i nie mamy tutaj żadnych oporów, żeby je przegłosować. 
Takiej polityki socjalnej naprawdę zazdroszczą nam mieszkańcy wielu innych miast 
i gmin. Bądźcie Państwo pewni, wiem, co mówię, bo na ten temat słyszałem wiele 
pozytywnych głosów. Bardzo wiele o budżecie powiedziała pani Skarbnik.  
W zasadzie wiemy o budżecie wszystko, chociaż nie ukrywam, jest wiele 
niewiadomych ze względu na obecną sytuację w kraju a także w pewnym sensie i na 
świecie. Przygotowany projekt budżetu na rok 2022 jest to budżet tylko na miarę 
naszych możliwości. Na ta chwile musimy odłożyć może nasze większe potrzeby, 
nasze ambicje. Ta chwila wymaga, abyśmy się skoncentrowali na tych 
możliwościach, co w tej chwili możemy w 2022 roku wykonać. To budżet z wieloma 
ograniczeniami niezależnymi od nas. Wyrażamy jednak przekonanie, że 
przedkładana propozycja zawiera rozwiązania trafne dla mieszkańców Kołobrzegu  
i wychodzi naprzeciwko ich potrzebom. To będzie trudny budżet, nie ukrywam. Mamy 
nadzieje, że wykonalny. Realizacja budżetu będzie trudna. W roku 2022 czeka nas 
prawdopodobnie na każdej sesji zmiana budżetu ze względu na sytuacje, która się 
dzieje wokół nas. A co tutaj takiego mogę przedstawić? Przede wszystkim te 
niewiadome wynikają z inflacji. Listopad w stosunku do listopada ubiegłego roku 
7,7% inflacji. W zasadzie największa inflacja od ponad 20 lat. Co wywołuje taką 
inflację? Przede wszystkim wzrost cen nośników energii: gazu, ropy węgla, energii 
elektrycznej. Wszystko podrożało o kilkanaście, kilkadziesiąt, są przypadki 
jednostkowe, że nawet o kilkaset procent podrożał gaz w niektórych 
miejscowościach. Nikt z nas nie jest w stanie przewidzieć, co będzie za rok o tym 
samym czasie, jakie będą ceny? Sytuacja jest i dynamiczna, ja jestem pewien, że 
czeka nas następny wzrost cen. Konstruowanie projektu budżetu w takich warunkach 
na rok 2022, to nie było łatwe zadanie. W dalszym ciągu finanse samorządu 
narażone są na wahania podyktowane pandemią. Jak planować inwestycje, jak 
zabezpieczyć środki na oświatę, gospodarkę komunalną, ochronę środowiska  
i pozostałe wydatki? To jest pytanie, na które obawiam się, że w tej chwili nie 
otrzymam od Państwa odpowiedzi, bo ja sam też nie potrafię na to odpowiedzieć. 
Kilka dosłownie cyfr, które przytoczyła już Pani Skarbnik, żeby utrwalić pewne rzeczy. 
Nasze dochody planowane na rok 2022: 290 milionów, to przede wszystkim dochody 
z podatków i opłat lokalnych: 104 miliony, wpływy z podatków CIT, PIT: 52 miliony, 
oczywiście subwencja oświatowa: 35 milionów, to najważniejsze z tych dochodów. 
Kilka słów na temat subwencji oświatowej. Otrzymujemy ok. 35 milionów. Odniosę się 
później do tej samej sumy w wydatkach. Co do wydatków, plan 315 milionów i tutaj 
największe wydatki generuje oświata i wychowanie ponad 71 milionów. Proszę 
państwa, każdy z nas może policzyć ile miasto Kołobrzeg dokłada do Działu Oświata 
i Wychowanie, dobrze ponad 30 milionów. Taka jest rzeczywistość i żeby to tylko na 
tym się skończyło, żebyśmy te 31 milionów dołożyli, będę się z tego cieszył. 
Prawdopodobnie dołożymy więcej. Dlaczego? Na pewno wzrosną opłaty za 
ogrzewanie obiektów oświatowych, koszty energii a to z pewnością będzie 
generować nasze wydatki. Następne wydatki w kolejności, to gospodarka komunalna, 
ochrona środowiska, transport i łączność, rodzina, administracja publiczna itd. Mimo 
tych wszystkich warunków, nie rezygnujemy z inwestycji, to jest bardzo ważne. 
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Inwestycje, są i duże projekty, jak i te mniejsze bardziej przyziemne oczekiwane 
przez mieszkańców, których mieszkańcy oczekują i które najbardziej cieszą. Te 
najważniejsze, to przebudowa ulicy Zdrojowej i Kasprowicza – 14 milionów, 
promenada – Arka. Ekopark, budowa punktu selektywnej zbiórki odpadów PSZOK, 
renowacja Ratusza itd. Pani Skarbnik bardzo szczegółowo to omówiła i bardzo się 
cieszę, że takie inwestycje będą. Na te inwestycje oczywiście Urząd pozyskał ponad 
20 milionów złotych różnych dotacji. Każde pieniądze cieszą, a te szczególnie. Co 
jest jeszcze ważne? Miasto nie przewiduje zaciągnięcia nowego kredytu, czyli po 
prostu jesteśmy samo wystarczalni, a deficyt budżetowy według posiadanych 
naszych informacji w wysokości 25 400 000,00 zł ma swoje źródło finansowania, więc 
nie mamy się, czego bać. Reasumując, jako Klub Radnych „Kołobrzescy Razem” 
uważamy, że ten budżet mimo wielu niepewności jest realny do zrealizowania  
i będziemy głosować za przyjęciem tego budżetu na rok 2022 a w przyszłości 
będziemy wspierać jego wykonanie. Oczywiście jesteśmy także za Wieloletnia 
Prognozą Finansową na lata 2022 – 2043. Dziękuję bardzo.” 
 

2. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” opinię Klubu przedstawił Pan radny 
Łukasz Zięba – Przewodniczący Klubu. „Szanowni Państwo, Pani Prezydent, Wysoka 
Rado, Mieszkańcy Kołobrzegu. Radni Klubu „Nowy Kołobrzeg” zgodnie z uchwaloną 
procedurą nad projektem budżetu na 2022 rok, składali do niego swoje propozycje, 
jak też brali czynny udział podczas prac komisji, która opiniowała przedłożone 
propozycje projektu budżetu na 2022 rok. Ze względu na brak możliwości 
finansowania wszystkich złożonych propozycji i pomysłów poszczególnych Klubów 
Radnych, w tym też naszych, mamy świadomość, że wypracowania propozycja 
budżetu jest pewnym kompromisem pomiędzy oczekiwaniami oraz możliwościami ich 
realizacji w jednym roku. Następnie chciałbym zaznaczyć, iż proponowany budżet na 
rok 2022 jest racjonalnie zrównoważony a także bardzo bezpieczny, budżet, który 
zapewnia nam finansowanie obligatoryjnych zadań gminy. Na kształt 
przyszłorocznego budżetu ma wpływ wiele czynników, jednym z nich są 
wprowadzone regulacje prawne ustawą z dnia 14 października 2021 r. o zmianie 
ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, które wprowadza czasowe 
złagodzenie reguł bilansowania wydatków bieżących nad dochodami bieżącymi, lecz 
tylko na przestrzeni lat 2022 – 2025 pod pewnymi warunkami. Taki stan prawny 
spowodował, że było i jest wiele trudności przy konstruowaniu zarówno bieżących 
dochodów i wydatków budżetowych. Kolejnym bardzo ważnym elementem, który 
odcisnął swoje negatywne piętno na wpływach do budżetu jest Rządowy Program 
„Polski Ład”, co prawda w pierwotnym kształcie uchwały budżetowej nie ma ujętych 
zmian legislacyjnych, jakie niesie za sobą wprowadzenie programu, lecz w oparciu  
o wytyczne i założenia do budżetu państwa na rok 2022 wyraźnie widać, iż 
zmniejszone są wpływy z PIT, CIT dla samorządów a jest to jedno z głównych źródeł 
dochodu miasta. Powyższe zmiany proponowane w tzw. Polskim Ładzie według 
danych szacunkowych Związku Miast Polskich spowodują ubytek w dochodach 
budżetu naszego miasta o bagatela ok. 14 milionów złotych. Tak duża skala zmian  
i regulacja w obszarze podatkowym wpłynie bardzo negatywnie na strukturę 
dochodową budżetu i pokazuje niestety nastawienia administracji centralnej ogólnie 
do jednostek samorządu terytorialnego. Ważnym elementem, na który należy zwrócić 
uwagę przy konstrukcji budżetu, to rosnąca dysproporcja pomiędzy wydatkami na 
oświatę a subwencją oświatową, która w coraz mniejszym stopniu pokrywa wydatki 
na oświatę. Wysokość dopłaty do oświaty w przyszłorocznym budżecie przyjęta jest 
na poziomie 31 milionów a nadmienić należy, że nie uwzględnia wzrostu 
wynagrodzeń dla kadry pedagogicznej oraz inflacji, która na koniec listopada 
wyniosła 7,7% według danych GUS, co niewątpliwie wpłynie na większą wysokość tej 
kwoty. Mając także decyzję administracji rządowej w zakresie wzrostu płacy 
minimalnej, przyjęcie Pracowniczych Planów Kapitałowych a co za tym idzie rosnące 
oczekiwania płacowe zarówno urzędu, jak i jednostek mu podległych. Wielką 
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niewiadomą jest także kwota dotacji uzdrowiskowej. Miasto poprzez Związek Miast 
Polskich podjęło próbę zmian legislacyjnych w tym obszarze polegających na 
określeniu wysokości dotacji z Ministerstwa Zdrowia na poziomie wskaźników z 2019 
roku, gdzie nasze wpływy w tym roku właśnie były rekordowe. Jak wiemy pandemia 
COVID-10 i związane z nią ograniczenia w prowadzeniu działalności gospodarczej  
w roku 2021 spowodowały zahamowanie wpływów poboru opłaty uzdrowiskowej  
w Kołobrzegu, a wpływ z opłaty ma bardzo duży udział po stronie dochodowej 
budżetu naszego miasta. Dochody budżetu miasta w roku 2022 zaplanowano na 
poziomie ponad 289 milionów 600 tysięcy, w tym dochody bieżące na poziomie 265 
milionów oraz majątkowe z tytułu sprzedaży majątku na poziomie 12 milionów a także 
dotacje z UE, co nas bardzo cieszy na poziomie ponad 9 milionów. Wydatki zaś 
zaplanowano na poziomie 315 milionów, a czynnikiem determinującym wzrost 
wydatków bieżących, co możemy zaobserwować są niestety decyzje administracji 
centralnej, które przedkładają się bezpośrednio na budżet i będą miały skutek na 
niego w latach następnych m.in. wzrost czynników płacowych, sytuacja na rynku 
pracy, wzrost nakładów na ochronę środowiska m.in. odbiór odpadów  
i zagospodarowanie odpadów, oświatę, politykę społeczną, gospodarkę komunalną  
i lokalową. Warto podkreślić, iż w budżecie zaplanowane wydatki majątkowe są na 
poziomie 58 milionów i przełożą się one bezpośrednio na inwestycje w mieście już 
wspomniane wcześniej: przebudowa ulicy Zdrojowej i Kasprowicza, ulica 
Westerplatte, Armii Krajowej, Wybickiego, ścieżka rowerowa na Kanale Drzewnym, 
przebudowa promenady etap III, kontynuacja budowy sali gimnastycznej w Szkole 
Podstawowej Nr 5, projekt zagospodarowania brzegów Parsęty etap I, dojście  
i zejście na plażę przy ulicy Plażowej, chociażby dokumentacja projektowa na 
pawilony handlowe w strefie A, budowa świetlicy osiedlowej przy Wylotowej, plac 
zabaw i miejsca spędzania czasu wolnego przy Dubois, rozbudowa Żłobka Krasnal, 
kontynuacja budowy świetlicy na ogrodach, renowacja Baszty Lontowej i Ratusza 
etap III a także realizacja projektu Budżetu Obywatelskiego chociażby pumptrack, 
doposażenia placów zabaw, rewitalizacja miejsc rekreacji a także, co ważne dla oka 
aranżacja zieleni, w tym rond. Jak widzimy różnica pomiędzy dochodami a wydatkami 
bieżącymi, to deficyt budżetowy, który w przyszłym rokuj planowany jest na poziomie 
25.400.000,00 zł, który pokryty będzie w dużej mierze z nadwyżki budżetowej z lat 
ubiegłych, przychodów ze spłat pożyczek i kredytów udzielonych ze środków 
publicznych oraz przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych. Jak widać bilans strony bieżące budżetu na 2022 rok 
stanowi nadwyżka dochodów bieżących nad wydatkami bieżącymi tzw. nadwyżka 
operacyjna, która będzie klasować się mamy nadzieję na poziomie ponad 8 milionów, 
co jest dla nas bardzo dobrą informacją. Podsumowując, jako Klub „Nowy Kołobrzeg” 
poprzemy ten projekt budżetu na rok 2022 wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową. 
Projekt oceniamy, jako przygotowany na miarę naszych możliwości, kondycja 
finansowa gminy jest stabilna i nie ma zagrożeń nadmiernego deficytu i zachowuje 
wszelkie wskaźniki ratingowe i ustawowe w tym obszarze. Lecz rok 2022, to ważny 
moment dla przyszłości finansów samorządu, zmiany w strukturze dochodowej, 
niepewna sytuacja pandemiczna a także regulacje prawne przygotowane przez 
władze centralne każą nam z wielką troską i uwaga obserwować sytuację budżetu 
Gminy Miasto Kołobrzeg w roku przyszłym i w latach kolejnych. Dziękuję bardzo.” 
 

3. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” opinię Klubu przedstawił Pan 
radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu. „Panie Przewodniczący, Wysoka 
Rado, Szanowni Państwo. Na samym wstępie podzielę się taka refleksją, 
jednocześnie zwrócę się do Przewodniczącego Rady z krytyką, że święto, jakim jest 
uchwalanie budżetu na rok przyszły zostało zakłócone innymi uchwałami w trakcie 
dzisiejszego posiedzenia. Naprawdę prośba, żeby jednak na przyszłość ustanowić, 
by sesja budżetowa była sesją budżetową. To taka jedyna uwaga, dalej nie chcę tego 
komentować. W przeciwieństwie do kolegów nie mam przygotowanego pisemnego 
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wystąpienia, nie było ono pisane w żadnym gabinecie partyjnym, bo tak trochę 
zabrzmiało to, o czym mówił Pan radny Łukasz Zięba. A więc nie będzie to wcale 
polityczne wystąpienie. Jako konstruktywna opozycja chcę przede wszystkim zwrócić 
uwagę na pozytywne elementy tego budżetu. Szanowni Państwo mam nadzieję, że 
nasza krytyka, którą uprawiamy od początku dotycząca zarządzania budżetem, ona 
troszeczkę przyczyniła się również do pewnych korekt, jeśli chodzi o konstruowanie 
budżetu na rok 2022. Przede wszystkim zauważamy pozytywną tendencję związaną 
ze zwiększeniem wydatków inwestycyjnych z 14%, co bardzo krytykowaliśmy  
w ubiegłym roku, do 19% w tym roku, I to jest pewien pozytyw. Oczywiście sposób 
zarządzania budżetem jest i tak, bardzo ostrożny uważamy i tutaj elementy krytyki 
później dodam, bo ten budżet, który Państwo przedstawiają jest budżetem bardzo 
bezpiecznym. Teraz odniosę się do kilku elementów, z którymi zgadzamy się, bo 
zauważamy po prostu projekty, które zgłaszaliśmy w roku 2019, w roku 2020.  
I bardzo dobrze, że te projekty znalazły się w budżecie. Cieszymy się, że rehabilitacja 
dla seniorów będzie kontynuowana. Mamy taką nadzieję, że pandemia nie zakłóci 
możliwości skorzystania z usług. Oczywiście popieramy większość programów 
profilaktyki zdrowotnej. Cieszymy się z budżetu obywatelskiego. Przypomnę, że nasz 
Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości był również tym, który o ten budżet 
obywatelski zabiegał. Przede wszystkim bardzo się cieszymy, że w końcu ten budżet 
zadaje kłam, zresztą obecny dzisiaj na sesji Rady Miasta, kłam, który odnosi się do 
tego, że samorządowi się zabiera się pieniądze, Rząd zabiera pieniądze, podczas, 
gdy prawie 20 milionów złotych trafia do budżetu z funduszy rządowych, co widzimy 
w projekcie na rok 2022. Cieszymy się z tego, że pozyskujemy te pieniądze. Malo 
tego, mam taka nadzieję, że wspólnie ze wszystkimi, Kolobrzeg po prostu zasługuje 
na to, żeby ponad podziałami politycznymi, walczyć o pieniądze. Ze wszystkimi 
będziemy się starali o kolejne pieniądze z funduszy rządowych na ulicę Armii 
Krajowej. Zresztą z Panią Prezydent już o tym rozmawialiśmy, rozmawialiśmy  
z Panem Posłem Czesławem Hocem, Panem radnym Henrykiem Carewiczem, 
których pozdrawiam i należą się im serdeczne podziękowania za pomoc. To, co 
jeszcze nas zadowala, to ze będziemy realizowali przy współudziale tych środków,  
o których mówiliśmy, a więc promenada, Żłobek Krasnal, rewitalizacja Ratusza, 
budowa sali gimnastycznej tu jest wprawdzie PFRON, ale bardzo dobrze, też są duże 
środki ponad milion złotych. Szkoda, że tak długo trwa ta inwestycja, ale rozumiem, 
że czynniki obiektywne też się do tego przyczyniły. Jeśli chodzi o kwestie związane 
ze Zdrojową, Kasprowicza – mamy nadzieje, ze uda się rzeczywiście sprawnie 
przeprowadzić tą inwestycję. Przy okazji być może uda się wrócić do tematów 
związanych z parkingiem, czy wykorzystaniem przestrzeni PKP. Tutaj te rozmowy 
mam nadzieję będą dalej prowadzone tak, aby rzeczywiście wykorzystać tą 
inwestycję także do zaprojektowania przestrzeni w bezpośrednim otoczeniu. 
Szanowni Państwo to, jeśli chodzi o pozytywy. Jeśli chodzi natomiast o krytykę, my 
jesteśmy obowiązani także wskazywać na obszary, które uważamy, że są robione 
źle, czy też zbyt późno, czy też w zbyt małym zakresie, bo jest nasz obowiązek. 
Dlatego pozwolę sobie zwrócić uwagę na to, ze opóźniamy, nie realizujemy 
kluczowych i strategicznych spraw dla naszego miasta, a za takie uważaliśmy od 
samego początku: zagospodarowanie brzegów rzeki Parsęty – wprawdzie jest  
w budżecie, zauważamy kwestię związana z projektowaniem, ale jest to wyraźnie 
sprawa opóźniona, budowa parkingu na ulicy Kamiennej – ileż to już trwa, jest to 
istotna inwestycja. Oczywiście zaczynamy realizować kwestie związane z pawilonami 
gastronomiczno – handlowymi, gdzie te projekty, jak rozumiem pojawią się  
w przyszłym roku, mam nadzieję, że jeszcze przed końcem kadencji będzie można 
się rzeczywiście ucieszyć z tych inwestycji. Bardzo krytycznie, a to Pani Prezydent  
o tym wie, Państwo radni również, reagujemy na kontynuowanie inwestycji w naszym 
RIPOK-u. Uważamy, że są ogromne możliwości w dalszym ciągu, także finansowe, 
by przenieść w ogóle RIPOK, by w ogóle zainteresować się nowoczesnymi 
technologiami. W porozumieniu z innymi gminami zrobić coś, żeby wyprowadzić  
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z Radzikowa tą przecież bardzo uciążliwą instalację, którą niby modernizujemy i która 
ma pomóc, ale przecież ruch związany z obsługą będzie tam dalej funkcjonował,  
a chodzi o strategiczne funkcje naszego miasta a takie to jest kwestia turystyki  
i uzdrowiska. PKP, ja powiem tak, biorąc pod uwagę „Polski Ład”, biorąc po uwagę 
„Krajowy Plan Odbudowy”, biorąc pod uwagę inne samorządy, które podjęły 
współpracę w zakresie pozyskania ogromnych setek milionów środków na to, żeby 
przebudować infrastrukturę kolejowo – drogową na terenie naszego miasta, 
zaprzepaszczamy tą szansę. Mam nadzieję, że jeszcze nie zaprzepaściliśmy do 
końca. To naprawdę jest ogromna, historyczna szansa, żeby po sobie zostawić coś, 
co następne pokolenia będą odczuwały, jako rzeczywiste działanie w interesie 
przyszłych pokoleń. Wszyscy wiemy, jak wygląda poruszanie się miastem 
samochodem, kiedy zamykają nam szlabany i odcina się część naszego miasta. Cały 
czas jest to do zrobienia tylko trzeba się do tego zabrać w sposób koncyliacyjny 
współpracując a nie tylko wymieniać się pismami. Targowisko w ogóle zniknęło. Ja 
rozumiem, że przynajmniej ta kwestia jest zaprojektowana przy współpracy z Zielenią 
Miejską. Przynajmniej ja to tak rozumiem. Jeśli chodzi o współpracę z gminami, to ta 
krytyka tutaj padała wielokrotnie. Też nie wykorzystaliśmy szansy w kontekście także 
połączenia miasta z gminą, ale do tego nie chcę w tej chwili wracać. Powinniśmy 
wszyscy ponad podziałami walczyć o lepszy Kolobrzeg. Nasz Klub deklaruje pełne 
wsparcie, jeśli chodzi o inwestycje, pozyskiwanie środków z różnych źródeł. 
Krytycznie odnosimy się do tego, że budżet jest naszym zdaniem jeszcze zbyt mało 
odważny, pokazuje to zresztą stendnik finansowy, on jest bardzo dobry. Wynika to  
z tego, że bardzo bezpiecznie, co jest zasługą Pani Skarbnik, jest to wszystko 
zaprojektowane. Ja bym jednak oczekiwał działań bardziej zdecydowanych, bardziej 
odważnych. Dzisiaj pani Prezydent powiedziała też bardzo ważną rzecz, że chce 
działać na rzecz lokalnej gospodarki, żeby tutaj rzeczywiście inwestycje były na 
naszym rynku lokalnym. Szkoda, że decyzje o zawieszeniu inwestycji zostały podjęte 
w momencie pandemii, bo część samorządów wręcz przeciwnie zwiększyło 
inwestycje w momencie tej największej pandemii po to, żeby tej lokalnej gospodarce 
dopomóc. Ale to jest już kwestia innego spojrzenia na zarządzanie finansami  
i zarządzanie budżetem. Biorąc pod uwagę te wszystkie elementy pozytywne, ale  
i też negatywne nasz Klub Radnych „Prawa i Sprawiedliwości” wstrzyma się od głosu 
kibicując jednocześnie, żeby wszystkie najważniejsze inwestycje zostały wykonane, 
deklarując pełne wsparcie w pozyskiwaniu środków zewnętrznych. Dziękuję.” 
 

4. W imieniu Klubu Radnych „Radni Niezależni” opinię Klubu przedstawił Pan radny 
Jacek Woźniak – Przewodniczący Klubu. „Prosiłbym o przeniesienie dyskusji ocennej 
poza ten punkt, bo ten punkt dotyczy konkretnie stanowisk Klubów. Z Kolei Szanowni 
Państwo w imieniu naszego Klubu będę wypowiadał się krótko, ponieważ ustaliliśmy 
na Klubie, że każdy z radnych będzie indywidualnie oceniał zaproponowany przez 
Panią Prezydent projekt. Każdy z nas dostrzega w nim plusy, każdy z mas dostrzega 
w nim minusy. Z kolei dyskusję na temat plusów i minusów przeniesiemy do naszych 
mediów, tam będziemy bardziej szczegółowo opowiadać, co nam się w tym budżecie 
podoba, a co nam się w budżecie nie podoba szanując odrębność zdania każdego 
Członka Klubu. W związku z powyższym informuję, że nasz Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska i każdy radny będzie głosował zgodnie z własnym uznaniem. 
Dziękuję.” 

 

Punkt 4 podpunkt 9 - dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie zostały wniesione żadne poprawki, więc 

podpunkt 9 stał się bezprzedmiotowy. 
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Punkt 4 podpunkt 10 - głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok?: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIV/642/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok. 

 
Punkt 4 podpunkt 11 - głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 
 

Przewodniczący Rady przed zarządzeniem głosowania nad projektem uchwały przypomniał, 

że Przewodnicząca Komisji Budżetowo – Gospodarczej przedstawiając opinię Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej do projektu budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 rok 

poinformowała, że: 

Komisja Komunalna 

Komisja Uzdrowiskowa 

Komisja Oświaty i Kultury 

Komisja Społeczna 

Komisja Sportu i Turystyki 

Komisja Morska 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
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Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Grotto 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIV/643/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043. 

 

Po tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad godzinną 

przerwą w obradach od 13:10 do 14:10. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Jacek Kalinowski, Zbigniew Malinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (3) 

Renata Brączyk, Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak 

 

Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący Rady ogłosił przerwę godziną w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Punkt 5 podpunkt 1 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Statutu Miasta Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady zanim oddał głos Przewodniczącemu Komisji Prawa, która jest 
autorem projektu uchwały, poinformował, że zgodnie z § 114 Statutu Miasta projekt uchwały 
zmieniający Statut Miasta został do wiadomości Radnych przesłany na 14 dni przed 
dzisiejszą sesją. 
 

W imieniu Komisji Prawa głos zabrał Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący 

Komisji, który w imieniu Komisji przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz 

autopoprawki o treści: 

Autopoprawka Nr 1: 

W § 1 skreśla się punkt 4 

 

Autopoprawka Nr 2 o treści: 

W § 1 dodaje się pkt 10a w brzmieniu: § 48 otrzymuje brzmienie: ”§ 48. Rada wybiera ze 

swego grona Przewodniczącego i od jednego do trzech Wiceprzewodniczących 
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bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady 

w głosowaniu tajnym.”. 

 

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniosła uwag do projektu uchwały.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Członkowie Klubu nie  
z wszystkimi punktami zawartymi w projekcie uchwały się zgadza. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że każdy z Członków Klub będzie 
głosował indywidualnie. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” w imieniu Klubu przedstawił 
Pan radny Piotr Rzepka – Członek Klubu, który przekazał, że Klub bardzo dogłębnie 
przeanalizował projekt uchwały. Obecny Statut Miasta funkcjonuje w sposób 
prawidłowy. Członkom Klubu nie podoba się zmiana dotycząca ograniczania radnym 
swobody wypowiedzi. Pan radny zapowiedział, że Członkowie Klubu będą głosowali 
przeciwko projektowi uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu poinformował, że Klub popiera projekt uchwały wraz 
z autopoprawką. 

 

W dyskusji według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady, który zgłosił trzy 
poprawki do projektu uchwały o treści: 
 

Poprawka Nr 1 

W § 1 po punkcie 3 dodać punkt 3a w brzmieniu: 

„3a) w § 27 skreśla się ust. 3”; 

Poprawka Nr 2 

W § 1 po punkcie 6 dodać punkt 6a w brzmieniu: 

„6a)  w § 30 ust.2 skreśla się pkt 2.”; 

Poprawka Nr 3 

W § 1 po punkcie 17 dodać punkt 18 w brzmieniu: 

„18) Zmienia się załącznik Nr 1 do Statutu Miasta Kołobrzeg zgodnie z załącznikiem do 

niniejszej uchwały.  

Proponowane zmiany polegają na: 

1) wykreśleniu ust. 3 w § 27 o treści: „3. Prowadzący obrady może udzielić głosu 

osobom nie będącym radnymi; 

2) wykreśleniu pkt 2 w § 1 ust.2 o treści: „2) zmiany porządku obrad; 
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3) w związku ze zmianami granic miasta oraz zniesieniem przez Radę Miasta jednostek 

pomocniczych miasta Kołobrzeg: 

 Osiedle Nr 1 „Solne Zdroje” 

 Osiedle Nr 2 „Śródmiejskie” 

 Osiedle Nr 3 „Zamoście” 

 Osiedle Nr 4 „Radzikowo” 

 Osiedle Nr 5 „Lęborskie” 

 Osiedle Nr 6 „Zachodnie” 

 Osiedle Nr 7 „Ogrody” 

 Osiedle Nr 8 „Rzemieślnicze” 

 Osiedle Nr 9 „Podczele”, 

            ulega zmianie Załącznik Nr 1 do Statutu Miasta określający granice miasta. 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu ad vocem. 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Renata Brączyk 
 Pan radny Piotr Rzepka zgłosił poprawki: w § 1 skreśla się pkt 3, 4, 5, 8 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

polegający na wycofaniu projektu uchwały Komisji Prawa zmieniającego 
uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg z dzisiejszych obrad 
sesji. 

 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę 
porządku obrad poprzez wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 
zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg  
z dzisiejszych obrad sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (11) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Jacek 
Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 
Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (9) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 
Zbigniew Malinowski, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Wiesław Parus 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 21 ust.1a ustawy  
o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady i wycofała z porządku obrad projekt uchwały Komisji 
Prawa zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Kołobrzeg. 
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Punkt  5 podpunkt  2 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla działek nr 22 i 128 
położonych w obrębie 5. 
 

Autorem projektu uchwały była Grupa Radnych: Dariusz Zawadzki, Bogdan Błaszczyk, 

Jacek Kalinowski, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Piotr Rzepka.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że z uwagi na to, że zgodnie art. 14 ust.5 ustawy  
z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym prezydent miasta 
wykonuje analizy dotyczące zasadności przystąpienia do sporządzenia planu i stopnia 
zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami studium, przygotowuje materiały 
geodezyjne do opracowania planu oraz ustala niezbędny zakres prac planistycznych, zwrócił 
się do Pani Prezydent Miasta z prośbą o przygotowanie analizy zasadności przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz stopnia zgodności 
przewidywanych rozwiązań z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg w zakresie dot. części obszaru miasta 
Kołobrzeg obejmującego działki nr 22 i 128 położone w obrębie 5. Taka analiza wpłynęła do 
Biura Rady Miasta 22 listopada 2021 r. i została przesłana do Radnych drogą elektroniczną. 
 

Przewodniczący Rady poinformował także, że 30 listopada 2021 r. właściciele i mieszkańcy 

nieruchomości położonych przy ul. Chopina, Sikorskiego i Kopernika w Kołobrzegu złożyli do 

Przewodniczącego Rady i radnych pismo, w którym sprzeciwiają się zmianom miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego, a w szczególności zmian wskaźnika i wysokości 

zabudowy oraz wprowadzenia kolejnych wysokich budynków w ich najbliższej okolicy. Pismo 

zostało wysłane do Radnych drogą elektroniczną i załączone przy tym punkcie porządku 

obrad w programie eSesja. 

 

Pani Prezydent Miasta poinformowała, że nie wnosi uwag do projektu uchwały.   

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 
Trafas – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pana radnego 
Wiesława Parusa – Przewodniczącego Klubu. Przewodniczący Klubu przekazał, że 
Członkowie Klubu długo dyskutowali nad tym projektem uchwały, zdania są 
podzielone o każdy będzie głosował indywidualnie. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba– 
Przewodniczący Klubu. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że Klub konsekwentnie 
będzie głosował przeciwko temu projektowi uchwały uznając, że w tym kwartale 
zabudowa jest nadmierna a pozostały tam ostatnie przedwojenne budynki. Zdaniem 
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Członków Klubu należy to pielęgnować, a nie doprowadzać do sytuacji, w której z 
czasem przestana one tam funkcjonować. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Członkowie Klubu będą 
głosowali indywidualnie. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Członkowie Klubu będą 
głosowali indywidualnie. 

 

W dyskusji, według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Agnieszka Trafas 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad 

vocem 
 Pan radny Krzysztof Plewko 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął 
dyskusję. Wystąpienia Przewodniczących Komisji, Przewodniczących Klubów 
Radnych oraz dyskusja zostały utrwalone i zarejestrowane na urządzeniu rejestrującym 

obrady i dźwięk. Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla działek nr 22 i 128 położonych  
w obrębie 5: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
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PRZECIW (7) 

Kamil Barwinek, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Zbigniew Malinowski, Krzysztof Plewko, 

Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Renata Brączyk, Danuta Wilk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIV/644/21 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla działek nr 22 i 128 położonych w obrębie 5. 

 

Punkt  5 podpunkt  3 – podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu 
warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych 
 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem projektu uchwały. 
 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba– 
Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt uchwały  
w głosowaniu. 
 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Członkowie Klubu popierają 
intencje zawarte w tym projekcie uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania 
służące tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (21) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIV/645/21 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej ze środków 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju 

Rodzinnych Ogrodów Działkowych. 

 

Punkt 5 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego z powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu 

radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia 

komunalnego gminy 

 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady: „Pismem z dnia 16 listopada 2021 r. 

Rada Miasta Kołobrzeg otrzymała wniosek Wojewody Zachodniopomorskiego o zbadanie 

legalności wykonywania przez Adama Hoka mandatu radnego. Wojewoda wskazał na 

potencjalne naruszenie przez Radnego art. 24f ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 z późn. zm.), zgodnie  

z którym radni nie mogą prowadzić działalności gospodarczej na własny rachunek lub 

wspólnie z innymi osobami z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, w której radny 

uzyskał mandat, a także zarządzać taką działalnością lub być przedstawicielem czy 

pełnomocnikiem w prowadzeniu takiej działalności. W toku postępowania wyjaśniającego 

uzyskano stanowisko Radnego oraz przeanalizowano przedłożoną przez niego opinię 

prawną z dnia 16 sierpnia 2021 r. Ustalono, że Adam Hok zaprzestał wykonywania funkcji 

Prezesa Zarządu spółki Maltgarden Sp. z o.o. przed dniem wydania zezwolenia na zajęcie 

pasa drogowego. Zgodnie ze stanowiskiem prezentowanym w doktrynie, podstawowe 

znaczenie dla ustalenia, czy doszło do naruszenia zakazu z art. 24f ust.1 ma wykładnia 

określenia „prowadzić”. Przyjmuje się, że nie odnosi się ono jedynie do uczestniczenia  

w jednostce będącej przedsiębiorcą, choćby biernie, ale charakteryzuje się samodzielną 

kompetencją do zarządzania sprawami przedsiębiorstwa, w którym się uczestniczy. Skoro 

Adam Hok nie wykonywał funkcji w Zarządzie Spółki, nie miał wpływu na zarządzanie 

sprawami tego przedsiębiorstwa. Ratio legis analizowanego zakazu opiera się na założeniu, 

że należy dążyć do wykluczenia sytuacji, w której radny, wykonując mandat w gminie, będąc 

członkiem organu stanowiącego podejmującego m.in. decyzje dotyczące zasad zarządu 

mieniem tej gminy, mógłby wpływać na korzystne dla siebie rozporządzenie tym mieniem, 

które pozostaje w jego władaniu, korzystniejsze niż to, jakie mogliby uzyskać inni 

nieposiadający statusu radnego. W ocenie Rady, nie można uznać, że korzystanie z mienia 

gminnego na zasadzie powszechnej dostępności usług na warunkach ogólnych czy też na 

warunkach ustalonych powszechnie dla danego typu czynności prawnych może podważać 

osiągnięcie tego celu, ponieważ w tych przypadkach nie zachodzi obawa wykorzystania 

mandatu radnego do uzyskania innych korzyści, aniżeli dostępne dla wszystkich członków 

wspólnoty samorządowej.”  Przewodniczący Rady zawnioskował do Rady Miasta Kołobrzeg 

o podjęcie uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego  

z powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem 

działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy. 
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W dyskusji według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Radca prawny 
 Pan radny Adam Hok 
 Pan radny Jacek Kalinowski 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Adam Hok w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz 
 Pan radny Krzysztof Plewko 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad 

vocem 
 Radca prawny 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Pan radny Dariusz Zawadzki – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad 

vocem 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 
 Radca prawny 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Rady 
 Pani radna Małgorzata Grotto 
 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu ad vocem 
 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem 
 Pan radny Bartosz Bieńkowski 
 Radca prawny 
 Pan radny Adam Hok 
 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pan radny Adam Hok 
 Pan radny Piotr Rzepka zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad: 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego z powodu naruszenia ustawowego zakazu 
łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej  
z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy: 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku 
obrad:  
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10) 
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Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Hok, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie dokonała zmiany porządku obrad, 

ponieważ wniosek nie uzyskał bezwzględnej większości głosów ustawowego składu 

rady i projekt uchwały pozostaje w dalszym procedowaniu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. Dyskusja została utrwalona i zarejestrowana na urządzeniu rejestrującym 

obrady i dźwięk. Ponadto została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu naruszenia ustawowego zakazu 

łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem 

mienia komunalnego gminy: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz 

Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Bieńkowski, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Hok, Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLIV/646/21 w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z 

powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem 

działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy. 

 

Punkt 6 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 

 

Prezydent Miasta przedłożyła Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 7 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 
Interpelacje do Pani Prezydent Miasta złożyli: 
Pan radny Bartosz Bieńkowski w sprawie nauczania w ramach ustawy Karta Nauczyciela 
 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył trzy interpelacje: 

1) w sprawie uregulowania planu ruchu drogowego w obrębie Osiedla Europejskiego 
2) w sprawie oświetlenia cmentarza miejskiego 
3) w sprawie ścieżki rowerowej 

 
Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie przejścia na ul. Bema 
 
Pan radny Jacek Woźniak złożył cztery zapytania: 

1) w sprawie mebli dla CRP 
2) w sprawie nieobecności Sekretarza Miasta 
3) w sprawie wycinki drzew 
4) w sprawie Stref Płatnego Parkowania 

 
Punkt 8 – Wolne wnioski i informacje 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje:  
 

1. 24 listopada 2021 r. zostało przesłane do wiadomości Radnych Zarządzenie  
Nr 117/21 Prezydent Miasta Kołobrzeg z dnia 22 listopada 2021 r. w sprawie wyboru 
długości okresu wyliczenia relacji określonych w art.243 ust.1 ustawy z dnia  
27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 
 

2. 24 listopada 2021 r. do wiadomości Radnych został przesłany odpis sentencji wyroku 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie z dnia 18 listopada 2021 r. 
WSA oddaliło skargę na Uchwałę Nr XXXVIII/558/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 
28 lipca 2021 r. w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Kołobrzeg. 
 

3. 26 listopada 2021 r. do wiadomości Radnych zostało przesłane pismo Prezydent 
Miasta Kołobrzeg z dnia 24 listopada 2021 r. adresowane do Minister Klimatu  
i Środowiska. 
 

4. 30 listopada 2021 r. do wiadomości Radnych został przesłany apel Związku Miast  
i Gmin Morskich do Premiera Rzeczypospolitej Polskiej dotyczący zmiany zapisów  
w ustawie z dnia 11 sierpnia 2021 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości  
i porządku w gminach, ustawy – Prawo ochrony środowiska oraz ustawy  
o odpadach. 
 

5. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 29 listopada 
2021 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XLIII/630/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 22 listopada 2021 r.  
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty – 
poz. 5081. 

 Uchwała Nr XLIII/631/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 22 listopada 2021 r. w 
sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, terminu i miejsca ,składania deklaracji przez właścicieli 
nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
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elektronicznej – poz. 5086. 
Uchwały wejdą w życie z dniem 1 stycznia 2022 r. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrał także Pan radny Piotr Rzepka, który również 
poruszył sprawę zakupu mebli. Ponadto Pan radny zwrócił się do Przewodniczącego Rady  
z prośbą, aby nie zamykał dyskusji zbyt szybko i żeby porządki obrad sesji nie były tak 
skomasowane. 
 
Pan radny Adam Hok wystąpił z apelem, aby Pan Wojewoda przeprowadził konkurs na 
stanowisko Dyrektora SANEPID w Kołobrzegu. 
 
Pan radny Artur Dąbkowski przeprosił Pana radnego Bartosza Bieńkowskiego. 
 
 
Punkt 9 – zamknięcie sesji 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLIV sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość.  
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Bogdan Błaszczyk 
 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 


